
Van: Gertjan Verstoep <gverstoep@gmail.com> 
Verzonden: dinsdag 22 mei 2018 17:38
Aan: Jong, Marijke de <marijke.de.jong@stichtsevecht.nl>
CC: Marjavangaalen74@gmail.com
Onderwerp: Re: 4e Monitor Programma Economie 2015-2018

Hoi Marijke,

Een verduidelijking van mijn kant

Ik wil deze monitor op de agenda vanwege (1)  een aantal vragen over de monitor en de 
manier van monitoren en (2) ook om het thema economie meer op de (raads)agenda te 
krijgen, vanwege het nieuwe economisch program SV dat er zal gaan komen.

1. Vragen over de monitor moet je zien in het licht van de interpretatie van het 
stoplichtenmodel en 

2. hoe we hier lering uit kunnen halen voor het traject richting nieuw program.

3. Daarnaast ben ik benieuwd naar de kijk van de wethouder op het vorige programma 
(tevreden?) en of hij op dezelfde voet verder wil of een koerswijziging gaat inzetten 
(samen met partners) om de economie ambities van SV handen en voeten te geven.

Tot zover, een kleine verduidelijking
mvg
Gertjan


